
Finansudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 1. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 388
Forventer ministeren, at alle 6 universiteter under SEA-ordningen skal tilbydes bygnings-
selveje, hvis undersøgelsen – der skal vurdere, om huslejemodellen på universitetsområ-
det kan indrettes på andre måder, og om selveje af bygninger kan være vejen at gå for 
universiteterne – viser, at det er økonomisk fornuftigt for såvel stat som universitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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